

Title (en)

Assembly for packing and applying a product, in particular a cosmetic product, and corresponding application method.

Title (de)

Einheit zur Verpackung und Applikation eines Produkts, insbesondere eines Kosmetikprodukts, und entsprechendes Applikationsverfahren

Title (fr)

Ensemble de conditionnement et d'application d'un produit, notamment d'un produit cosmétique, et procédé d'application correspondant.

Publication

EP 1869995 A1 20071226 (FR)

Application

EP 07110615 A 20070620

Priority

FR 0605647 A 20060623

Abstract (en)

The applicator has two rods (32, 34) movable with respect to each other between an elongated position and near position for applying a cosmetic product. Each rod comprises a cosmetic product application and reception smooth surface, which extends longitudinally on the rods for arranging the product under the form of trace. The rods delimit inner surfaces in view of the smooth surfaces. An independent claim is also included for a method to make-up keratin fiber.

Abstract (fr)

Applicateur (14) d'un produit cosmétique comprenant deux tiges (32, 34) mobiles l'une par rapport à l'autre entre une position éloignée et une position rapprochée d'application du produit, caractérisé en ce chaque tige de l'applicateur de produit comprend au moins une surface de réception et d'application du produit qui s'étend longitudinalement sur la tige pour déposer par transfert le produit sous forme d'un trait, lesdites surfaces de réception et d'application du produit étant sensiblement lisses.

IPC 8 full level

A45D 40/26 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 40/265 (2013.01 - EP US); **A46B 5/0012** (2013.01 - EP US); **A45D 40/24** (2013.01 - EP US); **A46B 2200/1053** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [XY] US 2136779 A 19381115 - BEDNAR HENRY J
- [Y] WO 2004077987 A1 20040916 - LALINE INTERNAT SARL [TN], et al
- [X] GB 526272 A 19400913 - KURLASH CO INC, et al
- [A] US 6325071 B1 20011204 - BUTCHER JOHN [US]

Citation (examination)

GB 804192 A 19581112 - ERNEST NORLAND

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

US 2008017215 A1 20080124; EP 1869995 A1 20071226; FR 2902616 A1 20071228; FR 2902616 B1 20081017

DOCDB simple family (application)

US 76804407 A 20070625; EP 07110615 A 20070620; FR 0605647 A 20060623